
KIWANIS VEENDAM verslag vergadering 8-11-2023              

Aanvang: 20.00 uur  

Locatie: Java (met partners) 

Afgemeld met kennisgeving: Richard Bijlholt, Ina Burema, Mark Rotman, John Wichhart, Marianne 

Hesse, Alida, Heleen en Gert Jan Hoving 

Later komen: Janine Mengerink en Rutger Nieuwold 

Voorafgaand aan de vergadering ontvingen we spreker Alfred van Hall met een boeiend verhaal over 

veranderingen vanuit zijn filosofische kijk op het leven. Er werd aandachtig geluisterd. Wil je nog 

meer van hem lezen? Op Twitter plaatst hij iedere zaterdagmorgen een klein verhaal onder de naam 

@HallVan 

1. Opening en afmeldingen   

a. Mededelingen en ingekomen stukken 
Kees van Ee komt 10 april as. op bezoek 
Er is budget (100.000) beschikbaar voor naamsbekendheid Kiwanis, hiervoor zal in het 
voorjaar een workshop  worden georganiseerd, zodra hierover meer bekend is wordt 
iedereen geïnformeerd. 
Asperge actie in Assen, informatie hierover zal worden gemaild. Misschien een idee om 
in Veendam iets vergelijkbaars te organiseren?  
Uitnodiging extra algemene ledenvergadering 18 november as. Bestuur gaat niet. Als er 
vanuit leden belangstelling is. 
Alida  en Janine hebben spreektijd gevraagd voor het kerstfeest, Janine verzoekt aan 
iedereen om zich aan te melden. 
Erwin en Angelina zijn bij John en Marianne op bezoek geweest, Marianne wordt 
binnenkort geopereerd.  Ze blijven lid, maar komen voorlopig nog niet bij vergaderingen 
ed. We blijven vanuit het bestuur met ze in contact.  
Puzzel is nog niet van de grond gekomen. Is hiervoor belangstelling voor om dat op te 
pakken om te kijken of dit haalbaar is. Gert Jan Holland wil hierin wel meedenken. 
Nagekomen bericht: Ina zal hierbij ook aansluiten. 
 

2. Notulen vorige vergaderingen (11 oktober en 27 oktober jl.) 
27 oktober: Wim Thiewes was niet aanwezig. 
Wim merkt daarnaast op dat de opening op 11 oktober erg leuk was. 
 

3. Sinterklaas 6 december as. 
Samen met Edwin pakt Rutger dit op. De locatie is By Kielman. Zodra er meer bekend is volgt 

informatie. 

4. Kerstmarkt 16 en 17 december as. 
Rutger heeft het stokje overgenomen van Gerard. De eerste bijeenkomst geweest. Evt. 
mogelijkheid om kramen te regelen. 



- Boeken verkoop, er is nog een aantal boeken in voorraad, verzoek aan leden om boeken 
in te leveren, Wordt nog gecommuniceerd waar in te leveren. Rutger komt hierop terug. 

- Boekenkasten en tafels voor in de kraam zijn nodig 
- Voor de verkoop wordt aan wafels gedacht 
- Grabbelton of blik gooien voor de kinderen 
- Wijn verkopen 
- Leaflet waar Kiwanis voor staat of banner 
- Luppo en Janine stellen heater beschikbaar 
- Rutger koppelt verder terug zodra er meer bekend is  

 
5. Nieuwjaarswandeling 7 januari as. 

Wordt georganiseerd door Mark en Richard. Worden door het bestuur geïnformeerd. 
  

6. Samenwerking Nunc 
Bestuur heeft overleg gehad met afvaardiging van Nunc, Simon, Roelf en Paul. Zij willen 
dienend zijn tov Kiwanis, bijvoorbeeld hekkensluiters bij de sightseeing run. 13 maart as. een 
gezamenlijke avond met Nunc met een gastspreker. Sinterklaasviering gaan ze niet aan mee 
doen. Skiën en zeilen wordt als losse activiteit gezien en daar kunnen ook leden van Nunc 
aan mee doen. 

  
7. Commissies – alleen de te bespreken punten 

Ledencommissie: allemaal nadenken wie we zouden willen voordragen als nieuw lid. Op dit 
moment geen leden in de pijplijn. 
 

8. Stichting Kiwanis activiteiten 
Karin en Jan: Nieuw verzoek voor ondersteuning Sinterklaas in Ommelanderwijk. Samen met 
Summer Fun Sinterklaas wordt hiermee de 1500 euro besteed die uit de sightseeing run is 
gekomen. 
Jan: As. zaterdag om 9.00u overhandiging cheques bij Jonker. Peter Panneman is daarbij 
aanwezig. Nieuwe datum voor sightseeing run is 6 juli 2024. 
Jan: Er wordt nagedacht over een activiteit voor kinderen in de Heemtuin. Na de verbouwing 
van de Heemtuin komt Jan hierop terug. 

 
9. Rondvraag en wat er verder ter tafel komt 

Gerard: Geeft aan dat we moeten kijken wie er geschikt zou zijn als secretaris Secretaris voor 
Stichting Kiwanis Activiteiten Gert Jan Holland stelt zich beschikbaar.  
Rutger geeft aan dat de kalender nog niet op de website staat. We vragen Mark om deze 
erop te zetten. 
Andre: geeft aan dat hij het mooi vindt om te zien hoe enthousiast alle leden zijn met de te 
organiseren activiteiten. 
Gert-Jan Holland: Website moet helemaal geactualiseerd worden. 
 

10. Sluiting van de vergadering  
De vergadering wordt gesloten om 22.10u 
 

11. Wel en wee  
Jan zal niet in een bestuur stappen voorlopig. Hij heeft wel een voorzichtige start gemaakt 

op de Braskorf als verteller. Hiervoor gebruikt hij een vertelkastje. Senna (bontkraag) is mee. 

De kleuters zijn erg enthousiast over de mooie verhalen. Daarnaast blijft Jan ook actief als 

BABS.  


